
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 145
Vil ministeren oplyse, hvad der er årsagen til den eksisterende beløbsmæssi-
ge begrænsning i muligheden for at indsætte penge på en børneopsparing,
og hvorfor hvert barn kun må have én børneopsparing?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del  Spørgsmål 145
Offentligt


